
Protokół nr XII/2015

z XII zwyczajnej  sesji Rady Gminy  Rzekuń 

odbytej w dniu 30 listopada 2015 roku

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył XII zwyczajną

sesję  Rady Gminy  Rzekuń w dniu   30  listopada   2015 roku.  Powitał  serdecznie

Państwa Radnych, Sołtysów i  zaproszonych Gości.  Pana Stanisława Godzinę- Wójta

Gminy,  Panią  Bożenę  Jaskólską  -Sekretarza  Gminy,  Panią  Monikę  Michalską-

Skarbnika Gminy, Państwa Dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy. Stwierdził,

iż  zgodnie  z  listą  obecności  w  obradach  sesji  uczestniczy  13  radnych,  co  wobec

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi  quorum pozwalające  do

podejmowania prawomocnych decyzji.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- Państwo Radni otrzymali

porządek obrad wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

porządku obrad?

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- Proszę Pan Wójt składa

wniosek o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad:

Pan  Stanisław  Godzina-  Wójt  Gminy  Rzekuń- Panie  Przewodniczący,  Wysoka

Rado, Szanowni Państwo.

Działając na podstawie art. 20 ust. 1 a ustawy z dnia  8 marca 1990 roku ( t j. Dz. U.   z

2013 r.  poz. 594 z późn. zm.  ) wnioskuję, aby wprowadzić do  porządku obrad XII

zwyczajnej  sesji  Rady  Gminy  Rzekuń  zwołanej  na  dzień  30  listopada  2015  r.

następujący projekt uchwały:

1. projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy partnerskiej pomiędzy

gminą Rzekuń a gmina Troszyn, proponuję jako punkt 10

2. projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad użytkowania świetlic wiejskich i remizo-
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świetlic będących własnością gminy Rzekuń, proponuję go jako punkt 15

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał pod głosowanie

przyjęcie odczytanego wniosku Pana Wójta do porządku obrad dzisiejszej sesji to

jest:  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  zawarcia  umowy

partnerskiej pomiędzy gminą Rzekuń a gmina Troszyn oraz projekt uchwały w sprawie

ustalenia zasad użytkowania świetlic wiejskich i remizo-świetlic będących własnością

gminy Rzekuń, proponuję go jako punkt 15.

Dołączył Pan Sławomir Wysocki, stan Rady wynosi 14 radnych.

kto  z  Państwa  Radnych  jest  za  przyjęciem  odczytanego  wniosku  do
porządku obrad proszony jest o podniesienie ręki- 14,
kto jest przeciw  0,
kto wstrzymał się od głosowania  0

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  Stwierdził, iż wniosek

zgłoszony przez Pana Wójta do porządku obrad dzisiejszej sesji  został przyjęty  w

głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 14  głosami za.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka- jako  Przewodniczący

Rady zgłaszam jeszcze projekt uchwały w sprawie przekazania skargi pani  Krystyny L.

do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rzekuń, proponuje go jako punkt 20.

Rada Gminy  może  wprowadzić  zmiany  w porządku obrad  bezwzględną większością

głosów ustawowego składu rady.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał pod głosowanie

przyjęcie odczytanego przeze mnie wniosku do porządku obrad dzisiejszej sesji to jest:

rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  przekazania skargi  pani  Krystyny L. do

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rzekuń

kto  z  Państwa  Radnych  jest  za  przyjęciem  odczytanego  wniosku  do
porządku obrad proszony jest o podniesienie ręki- 14,
kto jest przeciw  0,
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kto wstrzymał się od głosowania  0

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  Stwierdził, iż wniosek

zgłoszony do porządku obrad dzisiejszej sesji został przyjęty  w głosowaniu jawnym,

w obecności 14 radnych, 14  głosami za.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  przedstawił Państwu

obecnym porządek obrad dzisiejszej sesji po naniesionych poprawkach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad,

2. przyjęcie protokołu nr XI/2015 z poprzedniego posiedzenia Rady Gminy,

3. sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, 

4.  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej  prognozie

finansowej na lata 2015-2024,

5.  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń

na 2015 rok,

6. rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek

podatku  od  nieruchomości  na  terenie  gminy  Rzekuń  oraz  wprowadzenia

zwolnień,

7. rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek

podatku  od  środków  transportowych  na  terenie  gminy  Rzekuń  oraz

wprowadzenia zwolnień,

8. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego,

9. rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy

informacji i deklaracji w sprawach podatku od nieruchomości, podatku rolnego

i podatku leśnego,

10.   rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy

partnerskiej pomiędzy gminą Rzekuń a gmina Troszyn

11. rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  poboru  podatków  w  drodze

inkasa, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso,

12. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania

diet  przewodniczącym  organów  wykonawczych  jednostek  pomocniczych
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gminy,

13. rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet  dla

radnych Rady Gminy Rzekuń,

14. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta

Gminy Rzekuń,

15. rozpatrzenie  projektu  uchwały   w  sprawie  ustalenia  zasad  użytkowania

świetlic  wiejskich  i  remizo-świetlic  będących  własnością  gminy  Rzekuń,

proponuję go jako punkt

16. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w

dzierżawę nieruchomości na okres powyżej 3 lat,

17.  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji

społecznych z mieszkańcami wsi Nowa Wieś Wschodnia dotyczących podziału

miejscowości  Nowa  Wieś  Wschodnia  na  dwie  niezależne  miejscowości  i

ustalenia dla nowej miejscowości nazwy urzędowej,

18. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy

partnerskiej pomiędzy Gmina Rzekuń a Miastem Ostrołęka,

19. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Rzekuń do

uczestnictwa  w  projekcie  realizowanym  przez  Powiat  Ostrołęcki  w  ramach

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata

2014-2020,

20. rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  w

miejscowości Rzekuń,

21. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi pani Krystyny

L. do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rzekuń

22. rozpatrzenie Informacji  o stanie realizacji  zadań oświatowych w Gminie

Rzekuń za rok szkolny 2014/2015,

23. interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów

24. odpowiedzi na interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów,

25. wolne wnioski i informacje,

26. zakończenie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poddał pod głosowanie
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przyjęcie odczytanego porządku obrad dzisiejszej sesji:

kto  z  Państwa  Radnych  jest  za  przyjęciem odczytanego  porządku  obrad
proszony jest o podniesienie ręki- 14,
kto jest przeciw  0,
kto wstrzymał się od głosowania  0

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  Stwierdził, iż porządek

obrad dzisiejszej sesji został przyjęty  w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych,

14  głosami za.

Przewodniczący Rady odczytał  pismo, które wpłynęło na ręce Przewodniczącego z

Prokuratury Rejonowej w Ostrowi Mazowieckiej:

Postanowienie o odmowie wszczęcia śledztwa

Zbigniew Chmielewski - prokurator Prokuratury Rejonowej w Ostrowi Mazowieckiej

po  zapoznaniu  się  z  materiałami  postępowania  1  Ds.  595/15  w  sprawie  przekroczenia

uprawnień i niedopełnienia obowiązków przez Wójta Gminy Rzekuń, tj. o czyn z art. 231 § 1

kk

postanowił:  

odmówić wszczęcia śledztwa w sprawie:

I. niedopełnienia obowiązków i przekroczenia uprawnień przez Wójta Gminy Rzekuń w

okresie od 2013r. do dnia 21 września 2015r. związku z prowadzonymi na zlecenie

Gminy Rzekuń budowami, przebudowami i remontami dróg, przebudową budynku

Urzędu Gminy Rzekuń, budową altan oraz wyborem Banku Spółdzielczego w Ostrowi

Mazowieckiej,  jako instytucji  zapewniającej  obsługę finansową Gminy i zakupem

mebli do gminnej bibliotek, na szkodę interesu publicznego - Gminy Rzekuń, tj. o czyn

z art. 231 § 1 kk

- na podstawie art. 17 § 1 pkt 2 kpk, z uwagi na brak znamion czynu zabronionego,

II. nie  udostępnienia,  wbrew  ciążącemu  na  Wójcie  Gminy  Rzekuń  obowiązkowi,

informacji publicznej na wniosek Edwarda D., złożony w dniu 1 września 2015r. w
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Urzędzie Gminy Rzekuń, tj. o czyn z art. 23 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie

do informacji publicznej

- na podstawie art. 17 § 1 pkt 1 kpk, z uwagi na okoliczność, iż czynu nie popełniono.

U Z A S A D N I E N I E

Do tutejszej  Prokuratury,  za  pośrednictwem Prokuratury  Okręgowej  w Ostrołęce,

wpłynęło zawiadomienie Edwarda D. - sołtysa wsi Rzekuń, w którym w/w zarzuca Wójtowi

Gminy  Rzekuń  działanie  na  szkodę  Gminy,  skutkujące  stratą  finansową  po  stronie

reprezentowanej Gminy.

Zawiadamiający utrzymuje, iż firma dokonująca przebudowy dróg na terenie Gminy

Rzekuń wykonała prace wadliwie, przy czym odpowiedzialny za to jest Wójt, bowiem to on

miał dokonać wyboru wykonawcy.

Zdaniem  zawiadamiającego  również  remont  budynku  Urzędu  Gminy  został

przeprowadzony nieprawidłowo, bowiem nie obejmował całego budynku i wykonany został

wadliwie, a nadto jego koszt, oscylujący w granicach 5 milionów złotych, był zbyt wysoki.

Wójt miał również w nieuzasadniony sposób preferować Bank Spółdzielczy w Ostrowi

Mazowieckiej, powierzając mu obsługę finansową Urzędu Gminy, zlecać członkom swojej

rodziny wykonanie altan oraz zakupić meble rzekomo przeznaczone do gminnej biblioteki,

które tam nigdy nie trafiły.

Jak ustalono w toku prowadzonego postępowania, począwszy od 2013r. Urząd Gminy

Rzekuń organizował przetargi  na  26 inwestycji  drogowych o łącznej  wartości  blisko 10

milionów złotych. Przetargi wygrywało 10 różnych firm, przy czym decydującym kryterium

zawsze była najniższa cena. Zakończone roboty były odbierane przez komisję odbiorową, z

czego spisywano stosowny protokół. W 11 przypadkach komisja zgłaszała zastrzeżenia co do

jakości wykonanych prac.

W 2013r.  miała miejsce przebudowa wraz z rozbudową budynku Urzędu Gminy

Rzekuń o wartości blisko 3,5 miliona złotych. Budynek stanowi własności Gminy Rzekuń na

podstawie księgi wieczystej nr KW OS 10/00077139/4, przy czym parterową część budynku,

bez tytułu prawnego, zajmuje Bank Spółdzielczy w Ostrołęce i tej części budynku inwestycja

nie  obejmowała.  Zlecone  prace  wykonała  firma  Przedsiębiorstwo  Realizacji  Inwestycji

Kazimierz Mitelsztedt z siedzibą w Ostrołęce i tu również kryterium wyboru wykonawcy byłą
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najniższa cena. Budynek został odebrany przez komisję, która w protokole odbioru z dnia

10.03.2014r. stwierdziła szereg usterek, wskazując termin ich usunięcia. Wykonawca udzielił

60 miesięcznej gwarancji, zabezpieczonej kwotą 103 533,56 złotych.

Obsługę  finansową  Gminy  Rzekuń  prowadzi  Bank  Spółdzielczy  w  Ostrowi

Mazowieckiej, który został wybrany na podstawie zapytania ofertowego skierowanego do 11

banków.

W roku  2014  zlecono  wykonanie  altany,  zakup  i  montaż  siłowni  napowietrznej,

wyposażenie placu w ławki i kosze na śmieci w miejscowości Teodorowo, zaś w roku 2015r.

budowę altany w miejscowości Przytuły Stare. Obie inwestycje realizowała firma Zakład

Stolarski Wiesław Tański z siedzibą w Rozogach, a kryterium wyboru oferenta była najniższa

cena.

Prowadzone postępowanie nie wykazało również, by w ostatnim czasie Gmina zakupiła

meble z przeznaczeniem do Biblioteki Publicznej w Rzekuniu.

W odpowiedzi na wniosek Edwarda D. z dnia 1 września 2015r. o udostępnienie

informacji publicznej, Wójt Gminy Rzekuń, w dniu 15 września 2015r., a więc w terminie

ustawowym udzielił wnioskodawcy pisemnej odpowiedzi, wskazując miejsce opublikowania

żądanych informacji, tj. wskazując adresy internetowe, pod którymi przedmiotowe informacje

zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej,  jak również wskazując sposób

udostępnienia tych informacji, które opublikowane nie zostały. Reasumując, przeprowadzone

postępowanie nie dostarczyło podstaw, by Wójtowi Gminy Rzekuń przypisać niedopełnienie

obowiązków lub  przekroczenie  uprawnień  i  w  ten  sposób  działanie  na  szkodę  interesu

publicznego, tj. Gminy Rzekuń, a tym samym wypełnienie znamion czynu z art. 231 § 1 kk.

Należy  również  uznać,  iż  wypełnił  swe obowiązki  wynikające  z  ustawy o  dostępie  do

informacji publicznej.

Z uwagi na powyższe postanowiono jak w sentencji.

I tu są pouczenia. Proszę Państwa, te pismo zostało skierowane do Przewodniczącego Rady,

wpłynęło do Urzędu. Skarżącemu jak nos długi nie urośnie, to nie wiem, zawstydzić się można.

Niesprawdzone informacje, szkoda. Nie nam oceniać postępowanie pana Sołtysa. Proszę Pan

Wójt chciałby zabrać głos. Pewnie odnieść się do tego zarzutu.

Pan  Stanisław Godzina-  Wójt  Gminy-  Panie  Przewodniczący,  Wysoka  Rado,  Szanowni

Państwo. Myślę, że każdy z nas potrafi sobie wyobrazić, chociaż ja dopiero po raz pierwszy w
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życiu, kiedy wiem że w Prokuraturze toczą się postępowania w mojej sprawie, czyli w sprawie

której słyszeliście. Chciałbym powiedzieć, że kieruje się w życiu pewnymi zasadami. Te zasady

są określone przez prawo, jeżeli  chodzi o inwestycje, które realizujemy w tak wielkiej ilości.

One zawsze były oparte o prawo zamówień publicznych. Państwo Sołtysi wiecie, że odkąd ja

jestem wójtem wprowadziliśmy regulaminy. Każda publiczna złotówkę oglądamy i dzisiaj

wszystko  na  to  wskazuje,  ze  bardzo dobrze  robimy.   Pieniądze  wydajemy rozważnie  i

rozsądnie. Są tacy ludzie, którzy nie mogą się wciąż pogodzić, że w gminie Rzekuń coś

dobrego się zdarzyło, że w gminie Rzekuń można przejechać drogami, że gmina wygląda tak,

że nie trzeba się jej wstydzić, że gmina ma nowe ulice, ma kwiaty na latarniach, że są latarnie,

że się świecą, że mamy ładne place zabaw, boiska. Budujemy, a niestety są tacy ludzie, którym

to przeszkadza. W kogo wtedy uderzyć? W wójta. W jaki sposób? Do prokuratora podać.

Chciałbym z tego miejsca powiedzieć, że jest też w kodeksie karnym art. 234, który mówi, że

za składanie  fałszywych doniesień przed organami grozi kara  do trzech lat  pozbawienia

wolności.  Czy ja  z tego art.  skorzystam, jeszcze nie wiem. Ale  proszę Państwa spałem

spokojnie, bo nie miałem nic na sumieniu i dzięki temu mogłem spokojnie spać. Proszę

Państwa, jeszcze raz powiem. To nie wójt wybiera tak jak było napisane, jest komisja, która

dokonuje oceny złożonych ofert i to ona przedkłada mnie do zaakceptowania tę ofertę która

zgodnie z prawem jest najkorzystniejsza. Ja nawet nie uczestniczę w przetargach. Czekam, aż

przyniosą  i  powiedzą  czy  starczyło  nam środków,  czy  możemy inwestować.  Otrzymuje

informację jakie są oferty, ile ich było.  Natomiast kto wygrał, chciałoby się żeby był to

wykonawca dobry, firma który robi solidna robotę. Jednak nie mamy na to wpływu. Mamy

doświadczenie na Teodorowie, gdzie wygrała firma z Lubartowa, no i kiepsko to idzie, ale

idzie. Wtedy i my się męczymy i mieszkańcy się męczą. Wolimy jak to wszystko idzie dobrze.

Zarzucać nam niedopełnienie obowiązków, to trzeba być ślepym. Albo mieć inny cel, być

przez kogoś sterowanym i być po prostu człowiekiem zawistnym. Bo jeżeli my egzekwujemy

wszystkie naprawy gwarancyjne, to nie jest łatwo, bo wykonawca jak otrzyma zapłatę i

otrzyma podpisany protokół odbioru to robi wszystko, aby uniknąć poprawek. Popatrzcie

Państwo na jeden sztandarowy przykład, po dwóch czy po trzech latach od wykonania udało

nam się doprowadzić w ramach gwarancji do położenia nowego dywanika asfaltowego od

ronda, przy cmentarzu, do ul. Ostrowskiej. Były zastoiny wody, to nie było małe. Wykonawca

poniósł koszt. Mnie tez tak po ludzku było ich szkoda, nie udało się, muszą wyłożyć drugie

pieniądze i druga pracę. Ale z drugiej strony wykonawca ma swoich ludzi, on musi ich
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pilnować, żeby robili dobrze, a Państwo jako mieszkańcy gminy Rzekuń macie mnie i moich

pracowników, żebyśmy to my pilnowali, aby praca była wykonywana na rzecz gminy Rzekuń i

żeby było robione dobrze. I my to robimy. Tylko, że są tacy ludzie że nie mogą się z tym wciąż

pogodzić. Proszę Państwa, dwa tygodnie trwało przygotowywanie materiałów dla Prokuratury.

Pan Tymiński z Panią Agnieszką Wierzbą, bo tak naprawdę oni te materiały obrabiali- dwa

tygodnie poświęcili  zanim te segregatory przygotowali.  Zamiast przygotować dwie nowe

inwestycje, zrobić przetargi,  które już możemy robić.  Proszę Państwa, są też inni ludzie,

reprezentując inne instytucje, próbują utrudnić funkcjonowanie tego Urzędu, poprzez choćby

składanie niezliczonej liczby wniosków o informacje publiczną. Siedzi pracownik i panu, czy

pani się umyśliło, że przejrzy wszystkie delegacje wójta, że przejrzy wszystkie projekty, które

są. To wszystko trzeba kserować i tak dalej, jeszcze inne protokoły. Pracownicy będą siedzieć i

kserować, nie będziemy budować tylko będziemy kserować. Ja tu nic nie mam do ukrycia

proszę Państwa. Jeżeli jadę w delegację, to jadę w sprawach służbowych i tylko w takich

sprawach i generalnie są to moje wyjazdy do Warszawy, a ze jest ich dużo to ja wiem o tym i

Państwo tez wiecie o tym, ba ja tu o tym mówię. Byłem dwa razy w tamtym tygodniu w

Warszawie, bo musiałem być, trzeba było podpisać umowę, zawieźć kolejne dokumenty, po to

żeby pozyskać kolejną dotację. A tak na marginesie powiem  Państwu, że wydatki moje przez

rok delegacje nie były wyższe od mojego poprzednika w równoległym czasie, czyli mniej

więcej takie same. Proszę Państwa ja chętnie wsiądę sobie tak jak pan Prezydent, pan Starosta,

wójtowie z innych gmin, wsiądę do samochodu służbowego z tyłu, wezmę gazetę i przygotuje

sobie dokumenty. Utrzymamy kierowcę, zakupimy samochód, utrzymamy go. A tak jadę

własnym samochodem, za który zwrot mi się należy zgodnie z obowiązującym prawem za

przebyte kilometry i ten zwrot oczywiście otrzymuję. Jeszcze jedna rzecz chcę podkreślić i to

bardzo mocno- nikt, dokąd ja tu jestem, dokąd ja tu będę, możecie Państwo być pewni  jednej

rzeczy, że nikt nigdy z mojej rodziny nie będzie startował do żadnego przetargu i wykonywał

jakiejkolwiek pracy na rzecz gminy Rzekuń, co do tego Państwa dzisiaj zapewniam. Nikt nigdy

z  mojej  rodziny  nie  będzie  startował  do  żadnego  przetargu  gospodarczego,  jeszcze  raz

podkreślam i żadnej pracy na rzecz gminy Rzekuń, nie będzie wykonywał i dotychczas nie

wykonywał. Nie będzie takiego przypadku. Ja o tym Państwa zapewniam, takiego przypadku

nie było, nie ma i nie będzie. Dziękuje bardzo. 
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Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- dziękuje bardzo, ze względu na

to że to Wójta bezpośrednio dotyczyło, nie przerywałem wystąpienia, bo to naprawdę ten żal

trzeba jakoś z siebie wyrzucić. Trzeba tez to zrozumieć. 

Do punktu 2.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  Kolejny  2.  punkt

porządku obrad to przyjęcie protokołu Nr XI/2015 z sesji Rady Gminy Rzekuń odbytej

w dniu  29 października 2015 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- Protokół był dostępny do

wglądu, zgodnie z informacją zawartą w zawiadomieniu o dzisiejszej sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

protokołu? Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poddał pod głosowanie

przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy:

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu  XI/2015 sesji Rady Gminy
Rzekuń  proszony jest  o podniesienie ręki  - 13 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  Stwierdził, iż protokół

Nr  XI/2015  został  przyjęty  w  głosowaniu  jawnym,  w  obecności  14  radnych,  13

głosami za, przy 1 wstrzymującym się.

Do punktu 3.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  Kolejny  3.  punkt

porządku obrad to informacja z działalności Wójta Gminy między sesjami.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  Pana
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Stanisława Godzinę o przedłożenie informacji z działalności Wójta Gminy Rzekuń  w

okresie między sesjami.

Do punktu 4.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  następnym  punkt

porządku obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zmian  w wieloletniej

prognozie finansowej na lata 2015-2025,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii Komisji w

tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Janusza

Kubła  -  Przewodniczącego  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony

Środowiska o przedstawienie  opinii  Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

projektu uchwały?

Pan Wójt zgłasza autopoprawkę do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej i do

zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok:

Pan Stanisław Godzina- Wójt Gminy- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni

Państwo.  Wójt  Gminy  Rzekuń  wnosi  autopoprawkę  do  projektu  uchwał  w  sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz zmian w budżecie Gminy na 2015 rok:

1)  Zwiększa  się  dochody  w  dz.  750  -  administracja  publiczna,  rozdz.  75011  -  urzędy

wojewódzkie  § 2010 -  dotacje  celowe otrzymane z  budżetu  państwa na  realizację  zadań

bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie (związkom
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gmin)  ustawami  w  kwocie  - 2.844  zł z  przeznaczeniem  na  uzupełnienie  wydatków

związanych z realizacją zadań zleconych,

2)  Zmniejsza  się  dochody  w  dz.  852  -  pomoc  społeczna,  rozdz.  85212  -  świadczenia

rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne

i  rentowe  z  ubezpieczenia  społecznego,  §  2010  -  dotacje  celowe  otrzymane  z  budżetu

państwa na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań

zleconych gminie (związkom gmin) ustawami w kwocie 73.960 zł, jednocześnie zmniejsza

się  wydatki  w § 3110 -  świadczenia społeczne w kwocie 70.960 zł,  § 4110 -  składki na

ubezpieczenia społeczne w kwocie 3.000 zł,

3)  Zmniejsza  się  dochody  w  dz.  852  -  opieka  społeczna,  rozdz.  85213  -  składki  na

ubezpieczenie  zdrowotne  opłacane  za  osoby  pobierające  niektóre  świadczenia  z  pomocy

społecznej,  niektóre  świadczenia  rodzinne  oraz  za  osoby  uczestniczące  w  zajęciach  w

centrum integracji  społecznej,  §  2010 -  dotacje  celowe otrzymane z  budżetu  państwa na

realizację zadań bieżących z zakresu administracji  rządowej oraz innych zadań zleconych

gminie (związkom gmin) ustawami o kwotę 1.100 zł jednocześnie zmniejsza się wydatki w §

4130 - składki na ubezpieczenie zdrowotne,

4)  Zmniejsza  się  dochody  w  dz.  852  -  pomoc  społeczna,  rozdz.  85215  -  dodatki

mieszkaniowe, § 2010 - dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań

bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie (związkom

gmin)  ustawami  w  kwocie 74,07  zł jednocześnie  zmniejsza  się  wydatki  w  §  3110  -

świadczenia społeczne,

5)  Zwiększa  się  dochody w dz  852 -  opieka  społeczna,  rozdz.  85219 -  ośrodki  pomocy

społecznej,  §  2010  -  dotacje  celowe  otrzymane  z  budżetu  państwa  na  realizację  zadań

bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie (związkom

gmin)  ustawami  w  kwocie 7.404  zł z  przeznaczeniem  na  wypłatę  wynagrodzeń  dla

opiekunów osób całkowicie ubezwłasnowolnionych § 3110 - świadczenia społeczne -7.289zł,

koszty obsługi § 4210 - zakup materiałów i wyposażenia - 115 zł,

6) Zwiększa się plan dochodów w dz. 900 - gospodarka komunalna i ochrona środowiska,

rozdz,  90019  -  wpływy i  wydatki  związane  z  gromadzeniem środków  z  opłat  i  kar  za

korzystanie ze środowiska, § 6300 - dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej

udzielanej  między  jst  na  dofinansowanie  własnych  zadań  inwestycyjnych  i  zakupów

inwestycyjnych  w  kwocie 15.000  zł, jednocześnie  zwiększa  się  wydatki  w  dz.  754  -

bezpieczeństwo  publiczne  i  ochrona  przeciwpożarowa,  rozdz.  75412  -  ochotnicze  straże

pożarne, § 6060 - zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych w kwocie 35.000 zł na zakup
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sprzętu hydraulicznego dla OSP Borawe (środki w wysokości 20.000 zł pochodzić będą z

WFOŚi GW).

7)  Wprowadza się  zadanie  inwestycyjne  pn.:  „Przebudowa ul.  Kościelnej  w Laskowcu z

uzupełnieniem brakującej infrastruktury technicznej" z okresem finansowania w latach 2015-

2017 o łącznej wartości 330.000 zł z tego w 2015 roku - 15.000 zł, w 2016 roku - 15.000 zł w

roku 2017 - 300.000 zł.

8)  Wprowadza  się  zadanie  inwestycyjne  pn.:  „Przebudowa  ul.  Nowej  w  Laskowcu  z

uzupełnieniem brakującej infrastruktury technicznej" z okresem finansowania w latach 2015-

2017 o łącznej wartości 330.000 zł z tego w 2015 roku - 15.000 zł, w 2016 roku - 15.000 zł w

roku 2017 -  300.000 zł.  Powyższe  zmiany zostaną  uwzględnione  w tekstach  jednolitych

Uchwał, po uchwaleniu przez Radę Gminy Rzekuń.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Poprosił Państwa radnych o zabieranie głosu. Nie było chętnych do udziału w

dyskusji.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

Autopoprawkę  zgłoszoną  przez  Pana  Wójta  do  projektu  uchwały  w  sprawie

wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2015-2025  oraz  do  projektu  uchwały  w

sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2015 r. 

– Kto  z  Państwa  Radnych  jest  za przyjęciem Autopoprawki  proszony  jest   o
podniesienie ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  stwierdził,  iż

Autopoprawka   zgłoszona  przez  Pana  Wójta  do  projektu  uchwały  w  sprawie

wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2015-2025  oraz  do  projektu  uchwały  w

sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2015 r. została przyjęta w głosowaniu

jawnym, w obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poddał pod głosowanie
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projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2015-

2025 wraz z przegłosowaną Autopoprawką zgłoszoną przez Pana Wójta.

– Kto  z  Państwa  Radnych  jest  za przyjęciem uchwały  wraz  z  przegłosowaną
Autopoprawką proszony jest  o podniesienie ręki  - 13 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  na  lata  2015-2025  wraz  z

przegłosowaną Autopoprawką, została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14

radnych, 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Do punktu 5.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na

2015 rok

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie wniosku Komisji w tej sprawie.

Komisja 

Budżetu i Oświaty

Pan Edward 
Gryczka
Przewodniczący Rady
Gminy Rzekuń

Wniosek

Członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 26.11.2015 r. zapoznali się z projektem

uchwały  w  sprawie   zmian  w  budżecie  gminy  Rzekuń  na  2015  rok.  Wnioskują  o

wprowadzenie następującej zmiany:
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W rozdziale  85154-  Przeciwdziałanie  alkoholizmowi  dokonać  następującego  przesunięcia

środków:

zdjąć  z  paragrafu  4700-  Szkolenia  pracowników  niebędących  członkami  korpusu  służby

cywilnej kwotę 2.000,00 zł i przenieść ją do paragrafu 4210- zakup materiałów i wyposażenia

z przeznaczeniem na zakup paczek świątecznych dla dzieci oraz tablic do świetlic.

wyniki głosowania:

"za"- 4 członków,

"przeciw"- 0 członków,

"wstrzymało się"- 0 członków

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Oświaty

Bogumiła Dzwonkowska

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  otworzył

dyskusję w tym punkcie. Poprosił o zabieranie głosu w tym punkcie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poddał pod głosowanie

przyjęcie wniosku zgłoszonego przez Komisję Budżetu i Oświaty do budżetu gminy

na 2015.

– Kto z Państwa Radnych jest  za przyjęciem wniosku Komisji Budżetu i Oświaty
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proszony jest  o podniesienie ręki  - 14 radnych,
– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  stwierdził,  iż  wniosek

Komisji Budżetu i Oświaty do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy

Rzekuń na 2015 roku został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych,

14 głosami za. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

przyjęcie   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2015 rok wraz z

przegłosowaną  Autopoprawką  zgłoszoną  przez  Pana  Wójta  oraz  przegłosowanym

wnioskiem zgłoszonym przez Komisję Budżetu i Oświaty.

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2015 rok została podjęta w głosowaniu

jawnym, w obecności 14 radnych, 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym się.

Do punktu 6.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   określenia  wysokości  stawek

podatku od nieruchomości na terenie gminy Rzekuń oraz wprowadzenia zwolnień.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Jerzego
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Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Poprosił o zabieranie głosu.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

na terenie gminy Rzekuń oraz wprowadzenia zwolnień

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  na  terenie  gminy

Rzekuń  oraz  wprowadzenia  zwolnień,  została  podjęta  w  głosowaniu  jawnym,  w

obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 7.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   określenia  wysokości  stawek

podatku od środków transportowych na  terenie  gminy Rzekuń oraz  wprowadzenia

zwolnień
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Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt  uchwały  w  sprawie   określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych na terenie gminy Rzekuń oraz wprowadzenia zwolnień

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie

gminy Rzekuń oraz wprowadzenia zwolnień, została podjęta w głosowaniu jawnym, w

obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 8.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

Protokół nr XII/2015 z dnia 30 listopada 2015 r.



obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poddał pod głosowanie

projekt  uchwały  w  sprawie obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej  jako

podstawa obliczania podatku rolnego,

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania

podatku rolnego, została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych,

14 głosami za. 
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Do punktu 9.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie   określenia  wzorów formularzy

informacji  i  deklaracji  w  sprawach  podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnego  i

podatku leśnego

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Poprosił o zabieranie głosu.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji  i  deklaracji  w

sprawach podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,
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Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji w sprawach podatku od

nieruchomości,  podatku  rolnego  i  podatku  leśnego, została  podjęta  w  głosowaniu

jawnym, w obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 10.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy

partnerskiej pomiędzy gminą Rzekuń a gmina Troszyn

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  o odczytanie

projektu uchwały, ponieważ został dziś wprowadzony pod obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy partnerskiej  pomiędzy

gminą Rzekuń a gmina Troszyn

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- Stwierdził, iż uchwała w

sprawie  wyrażenia  woli  zawarcia  umowy  partnerskiej  pomiędzy  gminą  Rzekuń  a

gmina Troszyn, została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 14

głosami za. 
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Do punktu 11.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa,

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie Wniosku Komisji w tej sprawie.

Komisja 

Budżetu i Oświaty

Pan Edward 
Gryczka
Przewodniczący Rady
Gminy Rzekuń

Wniosek

 Członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 26.11.2015 r. zapoznali się z projektem

uchwały   w  sprawie poboru  podatków  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  i

wynagrodzenia za inkaso. 

Wnioskują, aby § 3 otrzymał brzmienie:

„  Ustala  się  wynagrodzenie  z  tytułu  poboru  podatków  w  wysokości  12%  od

zainkasowanej kwoty podatków wymienionych w   §   1 przez inkasenta”.

wyniki głosowania:

"za"- 4 członków,

"przeciw"- 0 członków,

"wstrzymało się"- 0 członków

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Oświaty

Bogumiła Dzwonkowska

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poprosił  Pana Jerzego

Protokół nr XII/2015 z dnia 30 listopada 2015 r.



Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń-  Edward Gryczka-  poprosił  poddał   pod

głosowanie  Wniosek zgłoszony  przez  Komisję  Budżetu  i  Oświaty  do  projektu

uchwały   w  sprawie  poboru  podatków  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  i

wynagrodzenia za inkaso

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem wniosku proszony jest  o podniesienie
ręki  - 13 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż wniosek

zgłoszony  przez  Komisje  Budżetu  i  Oświaty,  został  przyjęty  w  głosowaniu

jawnym, w obecności 14 radnych, 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym się.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie  poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i

wynagrodzenia  za  inkaso  wraz  z  przegłosowanym wnioskiem zgłoszonym przez  Komisję

Budżetu i Oświaty

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 13 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
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– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wynagrodzenia za

inkaso  wraz z przegłosowanym wnioskiem zgłoszonym przez Komisję Budżetu i Oświaty,

została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 13 głosami za,

przy 1 wstrzymującym się. 

Do punktu 12.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia zasad przyznawania diet

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił  Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu
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Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poddał  pod głosowanie

projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zasad  przyznawania  diet  przewodniczącym

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 13 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie  określenia  zasad  przyznawania  diet  przewodniczącym  organów

wykonawczych  jednostek  pomocniczych  gminy, została  podjęta  w  głosowaniu

jawnym, w obecności 14 radnych, 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym się. 

Stanisław Godzina- Wójt Gminy- ta uchwała została przegłosowana, wprowadzimy

dla Państwa Sołtysów ryczałt z tytułu wykonywania obowiązków w wysokości 150 zł.

Proszę Państwa były różne propozycje  dyskutowane,  chcę Państwu powiedzieć,  ze

byłem za tym aby pozostawić Państwu za udział w sesjach. Bo gdyby Rada uchwaliła

inna  kwotę,  to  wtedy  jeszcze  trzeba  byłoby  podejmować  kwestie  związane  z

potrąceniem  za nieobecność i tak dalej. Państwu zostało za sesję to co macie do tej

pory.  Nie  będziecie  na  tym stratni,  w tym roku jest  już  12  sesja,  a  jeszcze  jedna

przynajmniej będzie. Czyli jakbyście mięli 250 zł to i tak jesteście o 1 sesję do przodu.

Mówię tak kolokwialnie,  myślę, że to jest dobre rozwiązanie.  Całe koszty, dojazdu

będą się w tych 150 zł mieściły, natomiast za udział w sesji zachowujecie te 100 zł.

Dziękuję. 

Do punktu 13.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wysokości diet dla radnych

Rady Gminy Rzekuń

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił   Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie Wniosku Komisji w tej sprawie.
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Komisja 

Budżetu i Oświaty

Pan Edward 
Gryczka
Przewodniczący Rady
Gminy Rzekuń

Wniosek

Członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 26.11.2015 r. zapoznali się z projektem  uchwały

w sprawie  ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Rzekuń. 

Wnioskują, aby § 3 ust. 1 otrzymał brzmienie:

„ Wskaźnik, o którym mowa w § 2 wynosi:

1) dla Przewodniczącego Rady- 1,00,

2) dla Wiceprzewodniczących Rady-0,69;

3) dla Przewodniczących komisji stałych – 0,69;

4) dla radnych będących członkami komisji stałych – 0,53;

5) dla radnych niebędących członkami komisji stałych- 0,27”

wyniki głosowania:

"za"- 4 członków,

"przeciw"- 0 członków,

"wstrzymało się"- 0 członków

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Oświaty

Bogumiła Dzwonkowska

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.
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Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił zapytał czy są

uwagi do uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Poprosił o zabieranie głosu.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-Proszę radny Suchta.

Piotr Suchta- radny- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Ja chciałem jeszcze

raz poprosić, tak jak na komisjach. Chciałem Radnych poprosić, żeby nie podnosić

diet dla radnych. Poprosić Panią Przewodnicząca Komisji o odczytanie w złotówkach,

jak  to  byłaby  kwota  te  współczynniki.  Nie  wszystkim  Państwu  ten  współczynnik

przedstawia podwyżkę.  No i  tak jak mówiłem wcześniej,  proszę,  żeby jeszcze raz

radni  uwzględnili  i  nie  głosowali  z  tym projektem,  ponieważ  zostaliśmy wybrani,

abyśmy pracowali dla społeczeństwa, a nie podnosić sobie diety. A jeżeli są jakieś

środki Panie przewodniczący to lepszym rozwiązaniem można byłoby je przeznaczyć

te  pieniążki  na  dietę,  na  paliwo  dla  dyrektorów  szkół,  też  przyjeżdżają  na  sesję.

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-Panie radny, to są tylko

takie wywody, a konkretny wniosek, bo ja nie wiem. To jest dyskusja, wniosku ja nie

widzę. Jeżeli to nie jest wniosek, to dyskutujemy. Można na to, czy na tamto, można

na bocianie gniazdo nawet można. Proszę o konkretny wniosek.

Piotr Suchta- radny- prosiłem o odczytanie w złotówkach w jakiej kwocie będą diety

wypłacone.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  mam to przygotowane,

tak jak mówiłem koledze wcześniej, kolega był na komisji. Wziąłem cały ten ciężar

opracowania na siebie, nie ma tu problemu żadnego:
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 dla radnych będących członkami komisji stałych – 0,53 to jest 702,17 zł

dla Wiceprzewodniczących Rady i dla Przewodniczących komisji stałych  -0,69 to jest 914,14

zł

dla radnych niebędących członkami komisji stałych- 0,27 to jest 357, 70 zł

dla Przewodniczącego Rady- 1,00 to jest 1324,85 zł

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- To co zostało zmienione, to

w granicach 100 zł, tak jak mówiłem na komisjach. Wskaźnik kolego radny został zapisany w

2006 roku, nie ta Rada to wymyśliła, będzie już prawie 10 lat. Moglibyśmy tych wskaźników

nie  używać,  moglibyśmy  określić  konkretne  przypisanie  kwot.  Ktoś  kiedyś  taką  ustawę

zrobił, a my się na niej opieramy. Uchwałę, przepraszam, bo jeszcze nie jesteśmy tak wysoko.

W tych widełkach się poruszamy. Proszę bardzo odczytane jest. Nie widzę przeciwwskazań.

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie 

Wniosek zgłoszony przez Komisję Budżetu i Oświaty do projektu uchwały  w sprawie

ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Rzekuń

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem wniosku proszony jest  o podniesienie
ręki  - 11 radnych,

– Kto jest przeciw  - 2 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  stwierdził,  iż  wniosek

zgłoszony przez Komisje Budżetu i Oświaty do projektu uchwały w sprawie ustalenia

wysokości diet dla radnych Rady Gminy Rzekuń, został przyjęty w głosowaniu jawnym,

w obecności 14 radnych, 11 głosami za, przy 2 przeciw i 1 wstrzymującym.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Rzekuń 

– Kto  z  Państwa  Radnych  jest  za przyjęciem uchwały  wraz  z  przegłosowanym
wnioskiem  zgłoszonym  przez  Komisję  Budżetu  i  Oświaty  proszony  jest   o
podniesienie ręki  - 11 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
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– Kto wstrzymał się od głosowania  - 3 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- Stwierdził, iż uchwała

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Rzekuń, została podjęta w

głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 11 głosami za, przy 3 przeciw.

Do punktu 14.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta

Gminy Rzekuń,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił  Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka- zgłosił  wniosek  do

projektu uchwały

Przewodniczący Rady

Edward Gryczka

Rada Gminy Rzekuń
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Wniosek

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń  wnioskuje  o  wprowadzenie  następującej

zmiany do projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Rzekuń:

wnioskuję, aby § 1 otrzymał brzmienie:

„ Ustala się miesięczne wynagrodzenie Pana Stanisława Godziny- Wójta Gminy Rzekuń:

1. wynagrodzenie zasadnicze w kwocie- 5.800,00 zł brutto;

2. dodatek funkcyjny w kwocie- 1.800,00 zł brutto;

3.  dodatek  specjalny  w  wysokości  35%  łącznie  wynagrodzenia  zasadniczego  i  dodatku

funkcyjnego w kwocie- 2.660,00 zł;

4.  dodatek za  wieloletnią  pracę w wysokości  20% wynagrodzenia  zasadniczego w

kwocie- 1.160,00 zł”

Otwieram dyskusję w tym punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Poddaję   pod głosowanie  Wniosek zgłoszony przeze mnie  do projektu uchwały w

sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Rzekuń,

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku proszony jest  o
podniesienie ręki  - 13 radnych,

– Kto jest przeciw  - 1 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,
–

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż wniosek

do  projektu  uchwały w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy  Rzekuń,

został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 13 głosami za,

przy 1 przeciw.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt  uchwały w sprawie ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy Rzekuń wraz z

przegłosowanym wnioskiem,

– Kto  z  Państwa  Radnych  jest  za przyjęciem uchwały  wraz  z  przegłosowanym
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wnioskiem proszony jest  o podniesienie ręki  - 13 radnych,
– Kto jest przeciw  - 1 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy  Rzekuń, została  podjęta  w

głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 13 głosami za, przy 1 przeciw. 

Do punktu 15.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  użytkowania

świetlic wiejskich i remizo-świetlic będących własnością gminy Rzekuń, 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- projekt uchwały zostanie

odczytany.

UCHWAŁA NR -PROJEKT

RADY GMINY RZEKUŃ

z dnia 30 listopada 2015 r.

w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania ze świetlic i remizo-świetlic
będących własnością   gminy Rzekuń

Na podstawie art. 40 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie
gminnym ( Dz. U. z 2015 r. poz. 1515)  Rada Gminy uchwala co następuje:

§ 1. Ustala się zasady i  tryb korzystania ze świetlic  i  remizo-świetlic,  będących
własnością gminy Rzekuń.

§ 2. Przez świetlice i remizo świetlice, o których mowa w §1, rozumie się świetlice
i remizo-świetlice w  następujących sołectwach gminy:

1) Czarnowiec

2) Daniszewo

3) Drwęcz

4) Nowa Wieś Wschodnia

5) Rozwory
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6) Rzekuń

7) Susk Stary

8) Tobolice

9) Zabiele

§ 3. 1. Nad  działalnością  świetlic  i  remizo-świetlic  czuwa  Rada  Świetlicy
składająca się z 5 osób, wybierana przez Zebranie Wiejskie.

2. Rada Świetlicy wyznacza spośród siebie Gospodarza Świetlicy.

§ 4. 1. Z obiektów, o których mowa w §2 i  ich wyposażenia nieodpłatnie mogą
korzystać  sołtysi,  rady  sołeckie,  mieszkańcy  gminy  Rzekuń,  grupy  nieformalne,
organizacje i stowarzyszenia  prowadzące działalność pożytku publicznego w ramach
zorganizowanych inicjatyw społecznych, które skierowane są do społeczności lokalnej
i nie generują zysku na rzecz osób fizycznych i prawnych, a także inne zebrania z
mieszkańcami .

2. W świetlicach i remizo-świetlicach może być prowadzona bieżąca działalność
kulturalno- sportowo-rekreacyjna, bez spełnienia wymagań, o których mowa w §5 ust.
2.

§ 5. 1. Każdorazowo o udostepnieniu świetlicy lub remizo-świetlicy decyduje Rada
Świetlicy, o której mowa w §3 ust. 1, w składzie co najmniej 3- osobowym.

2. Udostępnienie i odbiór obiektów, o których mowa w §2 następuje na podstawie
wniosku, który stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały.

§ 6. 1. Klucze  do  obiektów,   o  których  mowa  w  §2   pozostają  w  dyspozycji
Gospodarza Świetlicy i  wyznaczonego pracownika Urzędu Gminy w Rzekuniu.

2. Dorobienie kluczy do obiektów,  o których mowa w §2 może odbyć się za zgodą
Wójta.

§ 7. 1. Nadzór  techniczny  nad  świetlicami  i  remizo-świetlicami  sprawuje
upoważniony  pracownik  Zakładu  Obsługi  Gminy,  który  ma  prawo  wstępu  do
obiektów,  o  których  mowa  w  §2  w  każdym  czasie,  niezależnie  od  obecności
Gospodarza Świetlicy.

2. Pracownik,  o  którym  mowa  w  ust.  1  po  sprawdzeniu  stanu  technicznego
obiektów, o których mowa w §2 dokonuje wpisu do książki eksploatacji budynku.

§ 8. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Rzekuń.

§ 9. Uchwała  podlega  publikacji  w  Dzienniku  Urzędowym  Województwa
Mazowieckiego.

§ 10. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku.
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Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  załącznikiem  jest
wniosek o udostępnienie remizo- świetlicy.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący  Rady Gminy Rzekuń-  Edward Gryczka-  otworzył dyskusję  w

tym punkcie i poprosił o zabieranie głosu.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- Poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie  ustalenia zasad użytkowania świetlic wiejskich i remizo-

świetlic będących własnością gminy Rzekuń

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie  ustalenia zasad użytkowania świetlic  wiejskich i  remizo-świetlic  będących

własnością gminy Rzekuń  została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14

radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 16.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  Następny  punkt

porządku  obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na

oddanie w dzierżawę nieruchomości na okres powyżej 3 lat

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji
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w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości na

okres powyżej 3 lat

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 13 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości na okres powyżej 3 lat,

została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 13 głosami za,

przy 1 wstrzymującym się. 

Do punktu 17.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- następny punkt porządku

obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   przeprowadzenia  konsultacji

społecznych z mieszkańcami wsi Nowa Wieś Wschodnia dotyczących podziału miejscowości

Nowa Wieś Wschodnia na dwie niezależne miejscowości i ustalenia dla nowej miejscowości

nazwy urzędowej,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią
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Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący  Rady Gminy Rzekuń-  Edward Gryczka-  otworzył dyskusję  w

tym punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami wsi

Nowa Wieś Wschodnia dotyczących podziału miejscowości Nowa Wieś Wschodnia na dwie

niezależne miejscowości i ustalenia dla nowej miejscowości nazwy urzędowej,

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  z  mieszkańcami  wsi  Nowa  Wieś

Wschodnia dotyczących podziału miejscowości Nowa Wieś Wschodnia na dwie niezależne

miejscowości  i  ustalenia  dla  nowej  miejscowości  nazwy urzędowej, została  podjęta  w

głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 18.
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Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  następnym  punktem

porządku obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie   wyrażenia woli zawarcia

umowy partnerskiej pomiędzy Gmina Rzekuń a Miastem Ostrołęka

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli zawarcia umowy partnerskiej pomiędzy Gmina

Rzekuń a Miastem Ostrołęka

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy partnerskiej pomiędzy Gmina Rzekuń a Miastem
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Ostrołęka, została  podjęta  w  głosowaniu  jawnym,  w  obecności  14  radnych,  14

głosami za. 

Do punktu 19.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  następnym  punktem

porządku  obrad  to  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   przystąpienia  Gminy

Rzekuń  do  uczestnictwa  w  projekcie  realizowanym  przez  Powiat  Ostrołęcki  w  ramach

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Poprosił o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia  Gminy Rzekuń do uczestnictwa w projekcie

realizowanym  przez  Powiat  Ostrołęcki  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego

Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020,

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
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ręki  - 14 radnych,
– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie przystąpienia  Gminy  Rzekuń  do  uczestnictwa  w  projekcie  realizowanym  przez

Powiat  Ostrołęcki  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Mazowieckiego  na  lata  2014-2020, została  podjęta  w  głosowaniu  jawnym,  w

obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 20.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  następnym  punktem

porządku obrad to rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w

miejscowości Rzekuń

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Poprosił o zabieranie głosu
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Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie   nadania nazwy ulicy w miejscowości Rzekuń

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie   nadania nazwy ulicy w miejscowości Rzekuń została podjęta w głosowaniu

jawnym, w obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 21.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  następnym  punktem

porządku obrad to  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przekazania  skargi  pani

Krystyny Lambrych do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rzekuń

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- projekt uchwały zostanie

odczytany.

UCHWAŁA NR- PROJEKT

RADY GMINY RZEKUŃ

z dnia 30 listopada 2015 r.

w sprawie przekazania skargi pani Krystyny L. do Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy Rzekuń

Na podstawie art. 18 a ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(tj. Dz. U. z 2015 r., poz. 1515) w związku z § 81 Uchwały Nr V/14/2003 Rady Gminy

Rzekuń z dnia 29 stycznia 2003 r.  w sprawie Statutu Gminy Rzekuń ( Dz. U. z 2006 r.

Nr 268, Nr 268 z późn. zm), uchwala się co następuje:

§ 1. 

1. Rada  przekazuje  Komisji  Rewizyjnej  skargę  pani  Krystyny L. na  Wójta  Gminy

Rzekuń  celem  zbadania  zasadności  zarzutów  przedstawionych  w  skardze  i

przygotowania stanowiska w tej sprawie dla Rady.
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2. Komisja Rewizyjna przeprowadzi postępowanie wyjaśniające do 31 grudnia 2015 r.

3. Stanowisko wypracowane przez Komisję Rewizyjną zostanie przedłożone Radzie

Gminy  Rzekuń  w  formie  projektu  uchwały  Rady  Gminy  z  jej  uzasadnieniem

stanowiącym opinię Komisji Rewizyjnej rekomendującą Radzie czy skargę uznać za

zasadną czy nie.

§ 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Rzekuń.

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Poprosił o zabieranie głosu

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- poddał  pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie przekazania skargi pani  Krystyny L. do Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy Rzekuń

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż uchwała w

sprawie przekazania skargi pani Krystyny L. do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rzekuń,

została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 22.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  następnym  punkt
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porządku obrad to rozpatrzenie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie

Rzekuń za rok szkolny 2014/2015,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  poprosił Panią

Bogumiłę  Dzwonkowską  -  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu  i  Oświaty  o

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Jerzego

Konopkę - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  poprosił Pana Janusza

Kubła - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zapytał czy są uwagi do

Informacji.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- otworzył dyskusję w tym

punkcie. Proszę o zabieranie głosu

Poddaję  pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  Informacji o stanie realizacji zadań

oświatowych w Gminie Rzekuń za rok szkolny 2014/2015,

– Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Informacji proszony jest  o podniesienie
ręki  - 14 radnych,

– Kto jest przeciw  - 0 radnych,
– Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych,

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- stwierdził, iż  Informacja

o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzekuń za rok szkolny 2014/2015, została

przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

Do punktu 23.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  Punkt  23.  porządku

Protokół nr XII/2015 z dnia 30 listopada 2015 r.



obrad to  interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów.

Przewodniczący  Rady Gminy Rzekuń-  Edward Gryczka-  poprosił  o  zabieranie

głosu w tym punkcie porządku obrad. Nie widzę, przechodzimy do dalszej części.

Do punktu 24.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  To  odpowiedzi  na

interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów.

Do punktu 25.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  Punkt  25.  porządku

obrad to wolne wnioski i informacje. Poprosił o zabieranie głosu w tym punkcie.

Informacja do odczytania odnośnie podatków i opłat lokalnych. Uprzejmie informuję,

że zgodnie z art. 6 ust. 11a ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r.  o podatkach i opłatach

lokalnych (t.j. Dz. U. z  2014 r.  poz. 849  z późn. zm.), art. 6a ust. 10a ustawy z dnia

15 listopada 1984 r. o podatku rolnym (t.j. Dz. U. z 2013 r., poz. 1381 z późn. zm.),

art. 6 ust. 7a ustawa z dnia 30 października 2002 r. o podatku leśnym (t.j. Dz. U. Z

2013 r.,  poz. 465 z późn. zm.)od 1 stycznia 2016 roku w przypadku gdy kwota

podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości na decyzji nie przekracza 100 zł

podatek jest  płatny jednorazowo w terminie płatności I raty tj. do 15 marca. Nie

dotyczy podatku od środków transportowych.

Jednocześnie informuję, że że zgodnie z art. 6 ust. 8a ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r.

o podatkach i opłatach  lokalnych (t.j. Dz. U. z  2014 r.  poz. 849  z późn. zm.), art. 6a

ust. 6a ustawy z dnia 15 listopada 1984 r.  o podatku rolnym (t.j. Dz. U. z 2013 r., poz.

1381 z późn. zm.),  art.  6 ust.  3a ustawa z dnia 30 października 2002 r.  o podatku

leśnym (t.j.  Dz.  U.  z 2013 r.,  poz.  465 z późn.  zm.)  od 1 stycznia 2016 roku w

przypadku gdy kwota podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości na decyzji

nie  przekracza  kosztu  doręczenia  przesyłki  obecnie  t.j.  –  6,10  zł  decyzja  nie

będzie wysyłana do podatnika. To w punkcie wolne wnioski i informacje, proszę Pan
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wójt.

Stanisław Godzina- Wójt Gminy Rzekuń- Szanowni Państwo, Państwo Sołtysi. W

tej  chwili  już  trwa  zbiórka  eternitu,  także  na  poszczególnych  sołectwach  będzie

informacja.  To  zadanie  chcemy  zrealizować  w  miarę  szybko.  Myślę,  że  się  uda.

Dofinansowanie na ten cel otrzymamy. Proszę Państwa otrzymaliście takie karteczki,

ja już wyjaśniam- widzicie jak inspiruje zagadka. Tu w tej dacie pani Mecenas chce się

z Państwem spotkać. Jest sporo spraw związanych z poborem podatku i z inkasem.

Pani  mecenas  chce omówić z  Państwem. Sołtys  nie  musi  być inkasentem,  nie  ma

ścisłego związku. Że jak jestem sołtysem to muszę być inkasentem. Może być taka

sytuacja,  że  inkasentem będzie  osoba  inna  niż  sołtys,  albo  inkasenta  w ogóle  nie

będzie- może być taka sytuacja. Kolejną sprawą będzie ochrona danych osobowych,

pan Mecenas przekaże Państwu kilka cennych uwag. Zapraszam Państwa na dzień 7

grudnia, na godzinę 15:30. będę Państwu wdzięczny za obecność. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- dziękuję, proszę radny

Suchta.

Piotr  Suchta-  Radny-  Panie  Przewodniczący,  Panie  Wójcie,  Szanowni  Państwo,

Wysoka  Rado.  Chciałbym się  z  Państwem podzielić  informacją,  tak  jak  Pan Wójt

mówił,  że  mieszkańcy  składają  wnioski  o  udostępnienie  informacji  publicznej,  i

faktycznie między innymi ja złożyłem taki wniosek. W naszym urzędzie jest jednak

kłopot z wydawaniem takiej informacji. Pozwolą Państwo, że przeczytam odpowiedź

jaką uzyskałem. 

„ W odpowiedzi na  wniosek o udostępnienie informacji publicznej z dnia 4 listopada

2015 r. w sprawie przekazania kserokopii protokołu X/2015  z X sesji Rady Gminy

Rzekuń odbytej w dniu 24 września 2015 r.  uprzejmie wyjaśniam, co następuje:

Uczestnicząc w X sesji  Rady Gminy Rzekuń odbytej  w dniu 24 września  2015 r.

wszedł  Pan  w  posiadanie  informacji  publicznej  na  temat  przebiegu  sesji.  Cel  w

niniejszej  sprawie został  zrealizowany,  co oznacza że dalsze żądanie udzielenia tej

samej  informacji,  chociaż  w  innej  formie  nie  rodzi  po  stronie  adresata  wniosku,
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obowiązku jej udostępnienia.

Taki  pogląd wyraził  Naczelny Sąd Administracyjny w wyroku z dnia 20 listopada

2011r.  II  SAB  372/03,  zgodnie  z  którym  „obowiązek  udostępnienia  informacji

publicznej przez władze publiczne i inne podmioty wykonujące zadania publiczne nie

dotyczy  informacji  ogólnodostępnej  bądź  informacji  będącej  już  w  posiadaniu

wnioskującego o jej udostępnienie””.

Podpisano z upoważnienia Wójta mgr Bożena Jaskólska- Sekretarz Gminy.

Także  Pani  Sekretarz  pozwoliłem  sobie,  tą  Pani  odpowiedź  skonsultować  z  radcą

prawnym, i radca prawny odpisał mi tak:

„Absolutnie ma pan prawo do dostępu do tego protokołu, czy na sesji na której był pan

jako radny protokół został wszystkim wręczony? Nie, zatem  Pani Sekretarz nie wie o

czym pisze, nie ma absolutnie racji.  Wprowadza Pana w błąd. Wyrok, który cytuje

dotyczy całkiem innej sytuacji, mianowicie takiej, w której wnosiłby pan o coś, co pan

już posiada. Czy zatem występował pan o protokół i go otrzymał? I po raz kolejny o

niego  wnosi?  Nie.  A  tak  na  marginesie,  protokół  jest  objęty  obowiązkiem

zamieszczania w Biuletynie Informacji Publicznej. Gmina ma obowiązek udostępniać

protokół każdemu, kto się o to zwróci. Także chciałbym, żeby Pani Sekretarz tu się

ustosunkowała. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- zaraz chwileczkę, póki

co to jeszcze ja prowadzę obrady. Myślę, że ilu prawników, tyle opinii. Także tylko tak

to można spuentować. Jak zaprosimy 10 prawników, to każdy będzie miał inne zdanie,

a ostatecznie to sąd rozstrzyga. Myślę, że zaraz pan wójt coś dopowie. 

Stanisław Godzina- Wójt Gminy-  Szanowni Państwo. Jeszcze raz powtórzę, Urząd

działa przejrzyście i  my niczego tu się nie boimy. Są kontrole.  Na każdym kroki i

różnego  rodzaju.  Była  Regionalna  Izba  Obrachunkowa,  kontrolowała  bardzo

szczegółowo  każda  złotówkę.  Teraz  Prokurator  przejrzał  tyle  dokumentów

inwestycyjnych, niczego się nie boimy. Ale ja nie pozwolę na to, żeby  sparaliżować

prace Urzędu. Nie pozwolę na to. Nie pozwolę na to, że nieobecny dziś pan Sołtys,

który złożył donos, on sobie życzy skopiowane projekty dokumentów budynku tego,

ja nie wyślę pracownika na dwa dni do Ostrołęki. To są pełne segregatory, on będzie
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kserował,  bo  my  nawet  nie  mamy  na  czym  skserować,  to  są  tak  duże  płachty.

Zapłacimy 1000 zł za kserowanie i zapłacimy pracownikom i nie będą inne sprawy

załatwione. My nie mamy i póki co nie będziemy mieć człowieka, który będzie się

zajmował udostępnieniem informacji publicznej. Jak słusznie pan zauważył, zacytował

pan pismo. W tej sprawie jest orzecznictwo, które wyraźnie mówi, że jeżeli osoba jest

w posiadaniu danej informacji, to jej się nie udziela drugi raz. W tym wyroku, który

został  zacytowany,  że  osoba  która  była  na  sesji  jest  w  posiadaniu  informacji

publicznej, tej informacji. Natomiast pan jako radny do protokołu zawsze ma wgląd i

może zajrzeć i na każdej sesji ten protokół jest poddawany pod głosowanie i jest on

zatwierdzany.  No  jaki  jest  problem,  niech  pan  zajrzy  sobie  do  protokołu.  Może

rzeczywiście, może te protokoły, przemyślimy to, może … ale to będzie decyzja Pana

Przewodniczącego, czy będziemy w Biuletynie Informacji Publicznej zamieszczać go.

To będzie Pana Przewodniczącego decyzja,  czy jest  taka potrzeba,  jeżeli  uzna Pan

Przewodniczący,  to  w  jego  gestii,  jeżeli  będzie  taka  potrzeba,  to  będziemy  je

zamieszczać. W tych protokołach nic nie ma do ukrycia. Tylko jeszcze raz mówię,

proszę Państwa jeśli ktoś przyjdzie i powie, panie Wójcie chcę zajrzeć do tego i do

tego,  bo mnie to niepokoi,  do tego i  do tego rachunku,  to odkopię ten rachunek i

pokażę.  Ale  nie,  że  ktoś  przychodzi  i  paraliżuje  prace  urzędu.  My  mamy  proszę

Państwa  ponad  10  tys.  mieszkańców.  Realizowaliśmy po  17,  15  mln  inwestycji  a

mamy tyle samo pracowników, co gminy które realizują 2 mln inwestycji, co mają 5

tys.  mieszkańców. Powinienem w takim razie zwiększyć zatrudnienie i  udostępniać

każdemu,  co  kto  chce.  Przychodzi  i  mu  kserujemy  wszystko  na  koszt  podatnika,

wymienić ksero które kosztuje co roku albo co 1,5 - 15 tys, czy 12 tys. to są tonery,

setki kartek papieru itd.  Pracowników, których tak samo trzeba opłacić.  Jeżeli ktoś

chce, jeżeli ktoś ma problem, chcesz zobaczyć kto by to nie był. Przyjdź to nawet bez

tej  formalnej  strony.  Jeżeli  coś  cie  nurtuje  i  powiesz  mi,  że  cię  nurtuje  chcesz  to

zobaczyć, to ci pokażę to. Od ręki. Bo ja też chcę mieć czyste sumienie. Wszedłem do

tego urzędu z założeniem, że chce mieć czyste sumienie i chcę je nadal mieć. Chcę

działać zgodnie z prawem i w interesie mieszkańców, tylko w interesie mieszkańców.

Także panie radny, kto jak kto, ale radny do protokołu ma wgląd nieograniczony. Mało

tego, głosuje za nim, albo za jego odrzuceniem. 
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Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- panie Wójcie, nawet w

dzisiaj  odczytanym  uzasadnieniu  o  odmowie  wszczęcia  śledztwa,  pan  skarżący

powołuje się również na nieudzielenie informacji i też Prokuratura nie widzi znamion

przestępstwa, także  ilu prawników. Jak oglądamy telewizję widzimy, każdy oddzielnie

mówi i każdy ma prawdę. Dzisiaj mamy spór konstytucyjny, 10 prawników i każdy ma

rację.  Ja gdybym zadzwonił do swojej chrześniaczki, która jest prawnikiem, po jutrze

przyśle  mi  opinię,  że  ja  mam rację.  To zależny kto  zamawia,  sami  o  tym dobrze

wiemy. Jeżeli chcielibyśmy skalować problem, to możemy  przyjść po sesji i w kolejkę

się ustawiać, że każdy chce informację publiczną. Do czego doprowadzimy?

Stanisław  Godzina-  Wójt  Gminy-  jeżeli  mogę  Panie  Przewodniczący,  chciałem

powiedzieć  jeszcze,  że  sprawy  z  zakresu  informacji  publicznej  rozstrzygają  sądy

administracyjne.  Jeżeli  ktoś  by  potrzebował,  żeby  nie  fatygować  niepotrzebnie

organów  i  narażać  siebie  samego  na  złożenie  fałszywych  oskarżeń.  Jest  art.  234

kodeksu karnego, o którym już wspominałem. Zobaczymy, natomiast jeśli chodzi o

sprawy   administracyjne.  Bo  jest  w  naszym  systemie  prawnym  sądownictwo

administracyjne i można tam skarżyć, jeżeli już ktoś musi i ma taka potrzebę. Muszę

Państwu powiedzieć, że nie myślałem, że jest taka duża potrzeba w ludziach skarżenia

i donoszenia. Było mi to tak dalece obce i do dziś jako osobie jest to obce. Niemniej

jednak trzeba się z tym zmierzyć jeżeli się podejmuje się tak zaszczytnych funkcji.

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- proszę jeszcze raz Radny

Suchta. 

Piotr Suchta- Radny- Panie Przewodniczący, Panie Wójcie. Widzę że jednak, to co

odczytałem, to nie są moje słowa. Tylko są to słowa radcy prawnego. I nie mnie tu

dyskutować, czy one są prawdziwe, czy nie. Pan mnie po prostu nie słucha. Tu było

jasno napisane, że pani Sekretarz nie miała racji. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka-  Kolego radny, kto miał

rację ...
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Piotr Suchta- Radny- Panie Przewodniczący, niech mi Pan nie przerywa, jeszcze nie

skończyłem. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka- Przepraszam,

Przewodniczący obrad w każdym momencie może w słowo wejść i przywrócić. Proszę

bardzo.

Piotr Suchta- Radny- Korzystając z tego, ze mam głos, że za moment mi go pan

zabierze. Chciałbym się jeszcze odnieść się do komisji, które odbyły się 26 listopada. I

tam chciałem zgłosić  wniosek.  Pan Przewodniczący  powiedział  mi,  że  jako radny

niepracujący w komisji nie mam prawa do zgłaszania wniosków na komisji.  Panie

Przewodniczący, dla pana też zacytuje art. 21 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym,

który  stanowi,  ze  w posiedzeniach  komisji  mogą  uczestniczyć  radni  niebędący jej

członkami,  mogą  oni  zabierać  głos  w  dyskusji   i  składać  wnioski,  bez  prawa

głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy Rzekuń- Edward Gryczka- Patrzę, że kolega radny

pomylił  się  z  powołaniem.  Zamiast  strażakiem powinien być prawnikiem.  A może

wszyscy by na tym wygrali  i byłoby lepiej, ale …

Pan Sławomir Mierzejewski- Sołtys z Rozwór - dlaczego pan Suchta nie głosował za

podwyżkami diet dla sołtysów?

Piotr Suchta- Radny- Panie Sołtysie,  nie głosowałem. Ponieważ według mnie nie

zostały one podwyższone, a jednak zabrane. Straciliście z 14 na 12 %.

Do punktu 26.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  punkt  26.  porządku

obrad to  zakończenie obrad. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Rzekuń-  Edward  Gryczka-  zamknął  obrady  12
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zwyczajnej  sesji  Rady  Gminy  Rzekuń.  Podziękował  Wysokiej  Radzie  za

uczestniczenie w obradach, a wszystkim pozostałym Państwu za obecność i uwagę.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

Emilia Bloch
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